
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 26. oktober 2021 kl. 18.30 - 20.30 
Skolen er vært med et stykke smørrebrød fra kl. 18.00. 

 

Afbud fra: Claus Bach, Anne Lind-Hansen, Rikke Andersen, Erik Sørensen 

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Skolens mødelokale ´Akvariet´ 

 

ES – Erik Sørensen 

LD – Louise Dyreborg 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

AL – Anne Lind-Hansen 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-

Ramme 

Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Referaterne af 28. september og 24. august er godkendte. CR skriver under på bestyrelsens vegne. 

 

2.  Elevrådet 

 

 10 min. CR Orientering 

 Elevrådet deltager ikke. 

 

3. Temapunkt: Undervisningsmidler 

  

 60 min. CR Drøftelse 

 Oversigten over skolens abonnementer blev præsenteret. Processen med inddragelse af medarbejdere fra 

alle afdelinger, med repræsentation af fagområderne, i udvælgelsen af at lave en 3-årig aftale med Alinea, 

samt økonomien bag både analoge, digitale og obligatoriske (Min Uddannelse, Copy-dan, Aula) udbud blev 

skitseret. 

 

4. 

 

Princip for elevers hjemmearbejde og lektier X 

 

20 min. CJ Drøftelse ift. 

vedtagelse 

 Udkastet blev godkendt. 

 

5. Velkomstfolder til ældste Børnemiljø 

 

X 15 min. CJ Drøftelse 

 Teksten er godkendt, med følgende forslag til supplerende emner: Elevrådet, billeder, lokaleoversigt for 

ældste Børnemiljø-klasserne. Evt. overvejelser vedr. layout. 

Forslag om at spørge eleverne 4. årgang, hvad de havde brug for at få at vide ifm. deres overgang fra yngste 

til ældste Børnemiljø. 

 

6. Orientering: 

• Nyt fra formanden 

• Nyt fra ledelsen 

o Personale 

 

 

 

 

10 min. CR, CF Orientering 



 • En forældrehenvendelse opfordrer bestyrelsen til at sætte emnet: ”Inklusion” på dagsordenen, hvilket 

bestyrelsen allerede havde gjort qua nedenstående kommende emne. 

• LH refererede fra kontaktudvalgsmødet indenfor specialområdet – erfaringer fra COVID-19: 

Vigtigt at børnene kom i skole, mindre grupper, trivselsdagsordenen blev tydeligere. Andre emner var 

fordelingsnøglen, ambitioner for elevernes læring, velfungerende specialtilbud i henhold til 

visitationsprocedure. 

• Ansættelsessamtaler til en pædagogstilling i HEL, efter kort tids ansættelse.  

Tidligere på måneden ansatte skolen lærer Anna T. i Heldagsafdelingen, samt to barselsvikarer i 

UM. 

• I dag har GF-Fonden udleveret en Trafik-pris til skolen ifm. trafik-eventen. 

 

 

7. Evt. 

 

  Alle  

  

 Kommende møde: 23. november 

 

Kommende emner: 

• Princip-arbejde herunder: 

´Hvad gør skolen for arbejdet med elevernes 

udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber´ 

 

    

 

 


